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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 2 

2 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 7 sierpnia 2024  
Obrady rozpoczęto 7 sierpnia 2024 o godz. 15:15, a zakończono o godz. 16:15 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

Wojciech Krzyżanowski – przewodniczący komisji  

Urszula Kiraga – członek komisji 

Dominik Zawada – członek komisji 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – członek komisji 

oraz  

Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Anna Szostak - Skarbnik Miasta 

Michał Grzesik – Radny Rady Miejskiej 

Patryk Konieczny – Radny Rady Miejskiej 

Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa 

 
Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji 
 
Spotkanie rozpoczął Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Wojciech Krzyżanowski 
 
Przewodniczący odczytał planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 
 
Załącznik nr 2 – Porządek posiedzenia Komisji 
 

1. Analiza opłaconych faktur za I kwartał 2024 roku. 
Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Krzyżanowski zapytał Panią Skarbnik Annę 
Szostak czy jest możliwość aby wyszczególnić z wykazu opłaconych faktur stałe 
usługi. Pani Skarbnik Anna Szostak poinformowała, że istnieje możliwość 
przygotowania wydruku z podziałem na poszczególne paragrafy co ułatwi analizę 
ponieważ będzie tam wyszczególnione za co była opłata. 

Przewodniczący zawnioskował o przygotowanie na koleją komisję, która obędzie się 
we wrześniu następujące faktury z wykazu: 

• WB 19 z 26.01.2024r, na kwotę – 246 854,39 zł. wraz z umową 

• WB 26 z 07.02.2024r. na kwotę 8 849,00 zł. wraz z umową 

• WB 26 z 07.02.2024r. na kwotę 1 959,98 zł. wraz z umową i fakturą 

• WB 55 z 21.03.2024r. na kwotę 1 250,00 zł.  



Strona 2 z 3 
 

• WB 22 z 01.02.2024r. na kwotę 68 669,01 zł. 

• WB 24 z 05.02.2024r. na kwotę 20 000,00 zł. 

• FAK 169/W z 27.01.2024r. na kwotę 1 366,83 zł. 

• WB 50 z 13.03.2024r. na kwotę 640,00 zł. 

• FAK 231/W z 19.02.2024r. na kwotę 300,00 zł.  

• FAK 174/W z 31.01.2024r. na kwotę 209,10 zł. 

• WB 50 z 13.03.2024r. na kwotę 6 150,00 zł. 

• WB z 13.03.2024r. na kwotę 3 075,00 zł. 

Pani Sylwia Brzezicka -Tesarczyk zapytała Panią Skarbnik od kiedy mamy dwie kancelarie 
prawne, które obsługują Urząd. Pani Skarbki poinformowała, iż dwie kancelarie świadczą 
usługi w Urzędzie od 1.02.2024r. W związku z powyższym została złożona prośba o 
przedstawienie kopii umów zawartych z następującymi kancelariami prawnymi: 

1.  Kancelaria Radców Prawnych Z. Pławecki, A. Żukowski, ul. 3 Maja 30, 44-200 
Rybnik, 

2.  Kancelaria Radców Prawnych Piotr Janas, ul. Głowackiego 1/3, 47-400 Racibórz. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Krzyżanowski zawnioskował do Kierownika Inwestycji 
i Budownictwa Pana Piotra Staronia o przygotowanie zestawienia zakupionego kruszywa na 
Al. Lipową w Rudach.  

Załącznik nr 3 wykaz opłaconych faktur w I kwartale 2024 roku. 
 
2. Analiza zawartych umów zleceń przez Urząd Miejski w I kwartale 2024 roku. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Krzyżanowski zawnioskował o przygotowanie 
następujących umów zawartych w pierwszym kwartale 2024 roku na kolejną komisję: 

• Obsługa informatyczna Urzędu 

• Pełnienie funkcji inspektora ochrony danych osobowych 

• Obsługa prawna Urzędu – obie kancelarie 

• Umowa z firmą Tauron -dystrybucja i przesył 

• Obsługa Prawno-Podatkowa „Rudzka” 

W związku z potrzebą uzyskania pełniejszej informacji dotyczącej zawartych umów zleceń, 
Przewodniczący komisji Rewizyjnej zawnioskował o rozszerzenie dotychczasowego wykazu 
umów o dodatkowe kolumny zawierające następujące informacje: 

• Kwota umowy - wartość wynagrodzenia wynikająca z umowy. 
• Przedmiot umowy - szczegółowy opis zakresu prac lub usług będących przedmiotem 

umowy. 
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Rozszerzenie wykazu o powyższe dane pozwoli na lepszą analizę zawieranych umów oraz 
ułatwi kontrolę zgodności z budżetem oraz innymi zobowiązaniami. Przewodniczący poprosił 
o uaktualnienie wykazu i przedłożenie go na najbliższym posiedzeniu. 

3. Analiza umowy poręczenia zawartej przez GPWiK 

Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk złożyła wniosek o przygotowanie wykazu aportów 
finansowych i rzeczowych dla GPWiK od dnia powstania spółki. 

Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała Skarbnik Miasta Panią Annę Szostak  na jakim 
etapie jest zmiana poręczenia finansowego, udzielonego GPWiK na poręczenie rzeczowe. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w korespondencji pomiędzy Gminą a GPWiK wynika, że 
trwają prace nad operatami szacunkowymi celem, których jest określenie wartości 
nieruchomości.  
 
Przewodniczący Komisji zawnioskował o przygotowanie na kolejną komisję operatów 
szacunkowych z przypisanymi działkami, nr księgi wieczystej dla każdej działki oraz jaką 
wartość mają działki objęte operatami i korespondencję w tej sprawie pomiędzy Gminą  
a GPWiK. 

Na kolejnej komisji członkowie chcieliby poznać opinię Burmistrza Miasta Pana Wojciech 
Gdesza w sprawie poręczenia majątkowego jakie Gmina Kuźnia Raciborska udzieliła GPWiK 
i możliwości zmiany tego poręczenia na poręczenie rzeczowe. 

Załącznik nr 4 wykaz zawartych umów w I kwartale 2024 roku 

 Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 07.08.2024r. – został przyjęty 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za udział i zamknął 2 posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej 

Wojciech Krzyżanowski 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Dominika Turkiewicz 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


